

Title (en)
FUNGUS CULTIVATION.

Title (de)
PILZKULTUR.

Title (fr)
CULTURE DE CHAMPIGONS.

Publication
EP 0282511 A1 19880921 (EN)

Application
EP 87905467 A 19870828

Priority
GB 8621119 A 19860901

Abstract (en)
[origin: WO8801472A1] A bed for growing fungi such as common mushrooms is made up almost entirely of water-insoluble, water-swellable polymer (such as polyacrylamide), water and a liquid nutrient, such as a water extract of mushroom compost or cow dung. Conventional substrates such as soil and sawdust are not used in the bed, although a conventional casing may be used. The bed can be prepared more quickly and cheaply than conventional beds and mechanical harvesting is facilitated.

Abstract (fr)
Un lit destiné à la culture de champignons tels que des champignons communs, est constitué presque entièrement d'un polymère hydro-insoluble et hydrogonflable (tel que du polyacrylamide), d'eau et d'un agent nutritif liquide, tel qu'un extrait aqueux de compost de champignons ou de fumier de vache. Les couches de sous-sol classiques telles que des engrains et de la sciure de bois, ne sont pas utilisées dans ledit lit, quoique des bacs traditionnels peuvent être utilisés. Ledit lit peut être préparé plus rapidement et à moindre coût par rapport au lit traditionnel et facilite la récolte mécanique.

IPC 1-7
A01G 1/04

IPC 8 full level
A01G 1/04 (2006.01)

CPC (source: EP US)
A01G 18/20 (2018.01 - EP US)

Citation (search report)
See references of WO 8801472A1

Cited by
US6401519B1

Designated contracting state (EPC)
FR GB NL

DOCDB simple family (publication)
WO 8801472 A1 19880310; EP 0282511 A1 19880921; GB 8621119 D0 19861008

DOCDB simple family (application)
GB 8700605 W 19870828; EP 87905467 A 19870828; GB 8621119 A 19860901